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Minister van Justitie en Veiligheid  

  

Beslisnota MJenV inzake Kamerbrief TK over de naleving 

van KNVB licentie-eisen  

     
     

     

 

 
  

 

1.     Aanleiding 

Op 5 oktober jl. heeft in de Tweede Kamer een CD Strafrechtelijke onderwerpen 

plaatsgevonden. Tijdens dit debat kwam de naleving van de licentie-eisen van de 

KNVB door betaald voetbalorganisaties ter sprake. Ook werd gevraagd naar het 

aantal clubs dat door het tuchtrechtelijk orgaan terecht is gewezen. U heeft 

toegezegd de Kamer voorafgaand aan het CD Politie van 20 oktober as. over deze 

punten te informeren. 

 

2.     Geadviseerd besluit 

- U wordt gevraagd akkoord te gaan met de conceptbrief aan de Tweede 

Kamer in bijlage 1. 

- U wordt geadviseerd om de Tweede Kamer via deze brief te informeren 

voorafgaand aan het CD politie van 20 oktober as., zoals toegezegd.  

 

3.     Kernpunten 

De nieuwe licentie-eisen van de KNVB zijn opgesteld naar aanleiding van de 

toegenomen onrust in en rondom voetbalstadions en zijn goedgekeurd door de 

Algemene Vergadering Betaald Voetbal van eind juni 2022. U heeft de Tweede 

Kamer op 3 oktober jl. per brief geïnformeerd over deze nieuwe licentie-eisen. 

Deze gaan onder andere over het verplichte aantal uren om een 

veiligheidscoördinator in dienst te hebben en eisen voor camera’s.   

 

Tijdens het debat van 5 oktober jl. vroeg het lid Knops in hoeverre betaald 

voetbalorganisaties aan deze licentie-eisen voldoen. De KNVB meet gedurende 

het lopende seizoen in hoeverre dit het geval is, bij elke club wordt deze meting 

voor 1 maart 2023 voltooid. Alleen als een club aan de licentie-eisen voldoet 

ontvangen zij een licentie voor het volgende seizoen. De Kamer heeft opheldering 

gevraagd over dit proces. Dit is opgenomen in de conceptbrief.  

 

Met de KNVB is besproken of er eerder dan 1 maart 2023 gecontroleerd kan 

worden op de aangescherpte en nieuwe licentie-eisen. De KNVB heeft aangegeven 

dat deze termijn in hun statuten verankerd is, en dat daar niet zomaar van kan 

worden afgeweken. Daarbij hebben bepaalde eisen, zoals bepaalde camera’s, te 

maken met levertijden. De KNVB gaf wel aan dat heel veel bvo’s nu al voldoen 

aan de eisen, omdat het niet enkel nieuwe eisen betreft, maar ook 

aanscherpingen van bestaande eisen. De KNVB heeft toegezegd vanaf het 
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weekend van 15 - 16 oktober 2022 alle auditoren opdracht geven om te 

inventariseren in hoeverre de camerasystemen van clubs voldoen aan de nieuwe 

licentie-eisen en over een paar weken de uitkomsten te rapporteren.  

 

De Kamer vroeg ook naar het aantal betaald voetbalorganisaties dat door het 

tuchtrechtelijk orgaan van de KNVB terechtgewezen is. De KNVB heeft deze cijfers 

op 12 oktober jl. gepubliceerd in hun Veiligheidsmonitor. Hierin is opgenomen dat 

de tuchtrechtelijke organen van de KNVB 179 afzonderlijke zaken in behandeling 

hebben genomen. Aan 5 bvo’s is over het seizoen 2021-2022 een straf opgelegd 

waarbij er een vak of volledig uitvak leeg gelaten diende te worden. Aan 8 bvo’s is 

een voorwaardelijke (uit)wedstrijd zonder publiek opgelegd. Tot 

slot is er in een aantal gevallen een berisping of een waarschuwend schrijven 

uitgegaan. Deze informatie is opgenomen in de conceptbrief.  

 

Tot slot vroeg de Kamer hoeveel voetbalrelschoppers naar aanleiding van het 

handelen van de Taskforce ondersteuning bij voetbalincidenten voor de rechter is 

verschenen. Hierover is contact geweest met het OM en deze cijfers bestaan op 

dit moment niet. Zaken die voortkomen uit de Taskforce gaan eerst naar de 

politie voor verder onderzoek en hierna naar het OM. Deze zaken kunnen niet aan 

de voorkant gelabeld worden. Op dit moment zijn we met de KNVB, de politie en 

het OM in gesprek om voor de tot nu toe 144 dossiers uit te zoeken welke tot een 

rechtszaak hebben geleid.  

 

U zult de Kamer op een later moment over deze punten informeren. De reden om 

niet met het verzenden van deze brief te wachten tot u op deze punten kan 

ingaan is de toezegging van 5 oktober jl. om de Kamer nog voor 20 oktober as. 

over de naleving van de licentie-eisen te informeren. Het vergt meer tijd om aan 

de bovenstaande toezeggingen te voldoen. 

 

 

4.    Toelichting 

 

4.1  Politieke context 

De aanpak van ongeregeldheden rondom voetbalwedstrijden heeft de aandacht 

van de Tweede Kamer. De aanleiding voor deze brief zijn mondelinge vragen in 

het CD Strafrechtelijke onderwerpen van 5 oktober jl. 

 

4.2  Krachtenveld 

De conceptbrief is extern afgestemd met de KNVB. Intern is afgestemd met 

DGPenV. 

 

5.    Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 

De persoonsgegevens van de ambtenaren zijn niet openbaar ter bescherming van 

de persoonlijke levenssfeer. De persoonsgegevens van de ambtenaren zijn 

weggehaald uit de beslisnota.  

 

Er is geen andere informatie die zich niet leent voor openbaarmaking. Er is 

derhalve geen andere informatie dan de persoonsgegevens van de ambtenaren 

weggehaald uit de nota. 

 

6.  Bijlage 

Kamerbrief TK over de naleving van de licentie-eisen van de KNVB. 


